

Issachar Watchmen Methodist 24-30/12/2020

Prayer Items for 4th week of December

A.Family

- 1.May God lead the Christian family to be wise and knowledgeable in caring for the unbelievers around them this Yuletide season. May they come to understand the true meaning of Christmas.
- 2.Pray that God will revive the indifferent Christian family; may they take the time to reflect on the meaning of Christian faith in their own families this Christmas Eve.

B.Church

- 1.May God Almighty keep and lead the churches as they conduct online/offline evangelism. Pray for the Holy Spirit to enable unbelievers to understand the true meaning of the birth of Jesus Christ.
- 2.May the church know how to convey to others a "Christmas Eve" that is full of thanksgiving prayers in spite of the pandemic situation. At the same time, let us experience God's love in a way that is beyond our imagination; a love that is much deeper, longer, higher, and wider.

C.Country/Nation

- 1.Pray for Transgender People. May God lead them to learn about salvation, and may they understand that God's creation in their lives is without error.
- 2.Pray for their families, that God will lead their parents to have wisdom and knowhow to pass on to them the correct concept.
- 3.May the society get along with them and encourage them to accept their original gender. At the same time, may there be no discrimination against them, so that they can have a place in society.

D.World

- 1.Pray for the UK as they are going under lockdown again due to the mutation of the Covid-19 virus. Pray that God will grant the British government wisdom to deal with this round of pandemic. Pray also that the UK citizens can follow the government's strategy and actively cooperate with the government to resist the spread of the pandemic.
- 2.During this time of pandemic, may God lead churches around the world to share the true meaning of Christmas, and may He enable more people to understand it. Pray that Christians are also reminded of the true meaning of Christmas and the purpose of Jesus Christ being born.

卫理公会以萨迦守望者 24-30/12/2020

十二月第四个星期的祷告事项

一、 家庭

1. 愿神带领基督徒家庭，能够在这个佳节时刻，有智慧和晓得如何去关心周围未信主的家庭，使这些家庭了解圣诞节的意义。
2. 祈求上帝带领冷淡的基督徒家庭，在平安夜里再一次反思信仰的意义在自己的家庭中的意义又如何。

二、 教会

1. 全能的神看顾带领各教会，在线上 and 线下的布道事工进行。求圣灵使未信者明白到耶稣基督降生的意义。
2. 愿教会能够在这个疫情情况下，晓得如何带出不一样的“平安夜”献上感恩的祷告。同时，让我们经历到上帝的爱是超乎我们的想象，是何等长宽高深。

三、 国家

1. 性别跨越者祈求：
 - 愿上帝带领他们能够认识救恩，并明白到上帝在他们生命中的创造是没有错误。

- 为着他们的原生家庭祷告，祈求上帝带领他们父母亲有智慧，正确引导他们拥有正确的观念。
- 愿社会认识懂得如何与他们相处，并且鼓励他们接受原本的性别。同时，对他们不要有歧视的眼光，使他们能够在各行各业有立足之地。

四、世界

1. 为着英国因疫情转变再度封城而祷，祈求上帝赐下智慧给英国政府懂得如何应对这波疫情对他们的影响。同时，英国人民能顺服政府的策略，并积极与政府配搭，同心协力来抵抗疫情的蔓延。
2. 愿神带领世界各地教会，晓得如何在疫情之下，将圣诞节意义正确的传递出去，使更多人明白圣诞是提醒所有基督徒，耶稣基督降生的目的。

Isakhar Pengawal Methodist 24-30/12/2020

Doa minggu keempat Disember

A. Keluarga

1. Berdoa untuk keluarga Kristian mempunyai kebijaksanaan dan keprihatinan untuk membantu orang-orang di persekitarannya supaya mereka dapat memahami makna perayaan Hari Krismas.
2. Berdoalah agar Tuhan memimpin keluarga Kristian yang telah menjauhi Kristus dapat merenungkan erti kelahiran Tuhan Yesus pada malam Krismas.

B. Gereja

1. Berdoa agar Tuhan Yang Maha Esa memimpin gereja-gereja untuk melakukan penginjilan tidak kira di talian atau secara individu, supaya orang-orang yang belum mengenali Tuhan Yesus dapat memahami makna kelahiran Yesus Kristus.
2. Berdoa agar gereja masih dapat bersyukur dalam keadaan wabak ini. Pada masa yang sama, marilah kita dapat memahami, betapa lebarnya dan panjangnya dan tingginya dan dalamnya kasih Kristus.

C. Negara

Berdoa untuk golongan transgender:

- Semoga Tuhan memimpin mereka untuk belajar tentang keselamatan dan memahami bahawa tidak ada kesalahan dalam penciptaan Tuhan dalam kehidupan mereka.
- Berdoalah untuk keluarga asal mereka, dan berdoalah agar Tuhan memimpin ibu bapa mereka untuk memiliki kebijaksanaan dan membimbing mereka agar mempunyai konsep yang betul.
- Semoga masyarakat tahu bergaul dengan mereka dan mendorong mereka untuk menerima jantina asalnya. Pada masa yang sama, jangan memiliki perspektif diskriminatif terhadap mereka, sehingga mereka dapat memiliki kedudukan dalam semua lapisan masyarakat.

D. Dunia

1. Berdoa untuk Negara United Kingdom. Negara ini melaksanakan MCO lagi kerana perubahan wabak yang serius . Berdoa agar Tuhan memberi kerajaan UK kebijaksanaan untuk mengetahui bagaimana menangani kesan wabak ini kepada mereka. Pada masa yang sama, rakyat UK dapat mematuhi strategi kerajaan dan bekerjasama secara aktif dengan kerajaan untuk menentang penyebaran wabak ini.

2. Semoga Tuhan memimpin gereja-gereja di seluruh dunia untuk mengetahui cara menyampaikan makna Hari Krismas dengan betul dalam wabak ini, supaya lebih banyak orang akan memahami bahawa hari Krismas adalah untuk mengingatkan semua orang Kristian tentang tujuan kelahiran Yesus Kristus.